
SBK Upplandsdistriktet

Protokoll styrelsemöte (3-2024)

Datum och tid 2024-06-11 kl 18:00-20:00

Plats Grekens Taverna, Knivsta

Styrelsen

Närvarande Marita Berg, Göran Hagberg, Ola Eriksson, Jenny Nyberg,
Annica Boström, Sophie Tjernbäck, Björn Rosenberg, Elin
Spangenberg, PeO Andersson, Josefine Bengtsson

Frånvarande Birgitta Björling, Mona Almqvist

Adjungerande

Närvarande

Frånvarande Daniel Johansson, Elisabet Lekebjer, Claudia Bergin
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 1.  Mötets öppnande
Mötets ordförande Ola Eriksson förklarade mötet öppnat.

 2.  Val av justeringsperson
Mötet valde att alla närvarande justerar protokollet via mejlutskick.

 3.  Fastställande av föredragningslista
Föredragningslistan fastställdes.

 4.  Rapport från kongressen
Det dåliga ekonomiska läget gicks igenom och beror bland annat på dyra IT satsningar.
Besparingspaket med bland annat reducering av personalstyrkan och digital tidning. Man
siktar på att vara i ekonomisk balans till årsskiftet

Valberedningens förslag gick igenom och valet blev enligt det..

Motionerna gick igenom med smärre justeringar.

Medlemsavgifterna beslut att höja medlemsavgiften till 500 kr samt att slopa höjning av
familjeavgiften som tidigare var föreslaget.

Se också information på Brukshundklubbens hemsida här.

 5.  Rapporter från utskotten

 5.1.  Tävling (Marita)
Det har varit DM i Bruks Patrull på Enköpings BK där Mariz Öhman med Deminas Obama
blev distriktsmästare.

Kommande DM är i Spår på Heby BK samt IGP på Uppsala BK.
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SM i Lydnad arrangeras av Bro-Håbo BK på Skokloster under fyra dagar 13-16 juni

Rallylydnad med Elisabeth Lekebjer jobbar på att få fram ett datum för DM och samma gäller
för agilityn.

Frågat lokalklubbarna om intresse för en domarutbildning i Bruks. Tre namn har kommit in.
Vi har också skickat in till SBK för att se om intresse finns från närliggande distrikt.

Planerar för domarkonferens och tävlingsledare i Lydnad och Bruks i höst.

 5.2.  Samhällsnytta (Sophie)
Olika kurser är i gång.

 5.3.  Ekonomi (Birgitta)
Det börjar äntligen att fungera med Nordea så att Birgitta ska kunna ta över från Richard
som kassör.

 5.4.  Utbildning (Björn)
Det är en instruktörsutbildning i allmänlydnad och valp på gång på Häverö BK och snart
avslutad.

Utbildning till Specialsöks-instruktör med Michael Hedman som lärare kommer i höst.

Även lärarutbildning för allmänlydnad på gång. Björn skickar ut mer info om båda.

 5.5.  RAS/RUS (Jenny)
Överlämning har gjorts från Anne-Christine Stareborn.

Det har genomförts testledarutbildning i Uppsala. Efterfrågas figurantutbildning från flera
klubbar. Arbeta pågår för att få till det. Stort utbyte med Stockholmsdistriktet vad gäller
utbildningar.

Kommer att fortsätta begära in aktivitetsrapporter samt att ha funktionärslistan själva.

Centrala utskottet för avel- och hälsa har meddelat att fler MT-domare behöver inte utbildas
för det finns rätt antal och de är “flyttbara”.
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Inga rapporter om genomförda MH och MT då SBK tävlingsresultatsida inte är att lita på.

Centrala utskottet har beslutat om en utbildningsöversyn inom RAS/RUS (figuranter,
testledare etc).

Beslut att Göran ger Jenny behörighet som Distrikt/medlemsansvarig i Membersite för att
kunna registrera funktionärer för MH och MT.

 5.6.  Specialsök (Mona)
Mona återkommer till Björn med exakta datum för kursen till Specialsöks-instruktör med
Michael Hedman i höst. Har också skickat kraven för den kursen.

 6.  Övriga frågor

 6.1.  Facebook-sida

Fråga om Facebook-sida från Björn. RAS/RUS har en som är helt öppen där alla får lägga in
inlägg.

Beslut att Jenny fixar en Facebook-sida.

 7.  Mötets avslutande
Nästa distriktsstyrelsemöte den 20 augusti på Knivsta BK.

Ola tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet för avslutat.

Justeras Vid protokollet

------------------------- -------------------------
Ola Eriksson Göran Hagberg
Mötesordförande
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